

保良局莊啟程幼稚園幼兒園
2025-26 年度全日班學生午膳委託事宜

各位全日班家長：

本校一直關注學生的健康飲食習慣，每年均委派教職員參加由衛生署及食物安全中心所舉辦之「飲食營養」及「幼營喜動校園」健康飲食講座，目的讓學校在編排飲食方面有更深入的認識及了解。

有關全日班之學生午膳，就本校於 2025 年 4 月報價後，以「豐盛飲食管理有限公司」報價低廉及食物合乎幼兒營養所需之承辦商代辦，本校委託「豐盛飲食管理有限公司」提供午膳服務。本校按照教育局規定已批示收費，每月為 \$380.00，9 月至 6 月；共 10 期。午膳費須每月以自動轉帳方式經本校繳交予承辦商，而本校並無收取承辦商之任何利益。

本校亦會將每月「學生膳食餐單」上載 EVI，歡迎家長閱覽。請家長填寫下列回條，並於 9 月 10 日或之前交回班。如有任何查詢，請致電 28949921 與班主任聯絡。

保良局莊啟程幼稚園幼兒園謹啟

二零二五年九月一日

回條

Cir003a/25-26

2025-26 年度全日班學生午膳委託事宜

敬覆者：

本人_____班 學生_____之家長，現知悉 貴校有關委託午膳之安排。

☐ 本人已知悉 貴校 2025-26 年度之午膳安排，並接受收費為每月\$380.00（共 10 期。）

☐ 如對某種食物敏感，請列明：_____

此覆

保良局莊啟程幼稚園幼兒園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：_____

*請於適當空格內加✓

Po Leung Kuk Vicwood Chong Kee Ting Kindergarten & Nursery

1st September, 2025

2025-26 Whole Day Students Class Lunch Arrangements

Dear Parents,

Our school has always been concerned about the healthy eating habits of students. Every year, we appoint our staff to participate in the “Diet and Nutrient” and “StartSmart@school.hk Campaign”, organized by the Department of Health and the StartSmart@school.hk. The purpose is to allow the school to get more in-depth diet planning and understanding. For details, please refer to the attached certificate.

Regarding the arrangements of whole-day class lunch fee, in the April, 2025, we selected The Flourishing Catering Management Company Limited to be our whole day class lunch supplier as it offers reasonable price and the food meets children’s daily nutritional needs. Po Leung Kuk Vicwood Chong Kee Ting Kindergarten & Nursery entrusted the “Flourishing Catering Management Company Limited” to provide catering service. EDB already approved the monthly lunch fee of HK\$380.00 (Originally from September to June, a total of 10 months. ***This year will be subject on resumption of classes, a monthly will be charged.**) The lunch fee will be paid to the contractor through our school via auto transfer every month, and the school did not receive any benefits from the contractor. The school will post monthly “Lunch Menu” upload it on EVI. Parents are welcome to read. Please fill in the reply slip and return it on or before 10th September, 2025. Should you have any enquiries, please feel free to contact your class teachers at 2894 9921.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Po Leung Kuk Vicwood Chong Kee Ting Kindergarten & Nursery

Note: English version is for reference only.



Reply Slip

Cir003a/25-26

2025-26 Whole Day Students Class Lunch Arrangements

Dear Principal:

I am the parent of (Student Name) _____ of (class) _____ have acknowledged details of the above circular, and

☐ I noted your school to organize lunch for 2025-26 and accept the monthly lunch fee of \$380.00 (a total of 10 months.

☐ Does your child has any food restrictions or allergy, please specify:

Thank you for your kind attention.

Signature of Parent : _____

Contact No. : _____

Date : _____

*Please tick as appropriate